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Radny Miasta i Gminy Kórnik 

 

Pan  

Przemysław Pacholski 

      Burmistrz 

      Miasta i Gminy Kórnik  

       

 

Interpelacja 

 

 Szanowny Panie Burmistrzu, 

zwracam się z uprzejmą prośbą o podjęcie działań, podczas przygotowywania 

budżetu na 2025, uwzględniających dodatkowe wsparcie finansowe klubów 

sportowych z terenu gminy Kórnik. 

Kluby sportowe są ważną częścią sektora pozarządowego, gdzie realizowane są 

idee integracji społecznej, samoorganizacji, wspólnotowości, wychowania czy działań 

wolontariackich. 

Kluby sportowe pozyskują środki finansowe na swoją działalność (na rzecz 

mieszkańców) z różnych źródeł w tym z dofinansowań samorządowych (Otwarte 

Konkursy Ofert), jednakże pozyskane dofinansowania pożytkowane są na bieżącą 

działalność stowarzyszeń. Brakuje im środków na przedsięwzięcia, które będą 

realizowane w wymiarze wieloletnim, związane mi.in z zakupem i wymianą sprzętu 

sportowego, wynajmem obiektów czy też zatrudnianiem instruktorów czy 

fizjoterapeutów. 



W związku z powyższym zwracam się z interpelacją o rozważenie możliwości 

zaplanowania w budżecie na 2025 roku, środków na dodatkową pomoc finansową 

klubom sportowym z terenu gminy Kórnik z zakresu jak wyżej, po indywidualnym 

ustaleniu potrzeb. Takie działanie pozwoli na znaczną pomoc klubom i efektywne 

działanie w przyszłości. 

Z poważaniem 

      Jarosław Janowski 

 


